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Referat  

Bestyrelsesmøde                                   

          
 

Dato  21/2-2023 

Tid  Kl. 19.00 

Sted  OGF’s klubhus (Stadionvej 25 - 5200 Odense V) 

 

                                                                             Til stede                   Afbud 

Bestyrelsesmedlemmer   

Emil Mikkelsen (formand)  X  

Karsten Kjelde (kasserer) X  

Jacob Ejby Stengaard (næstformand & referent) X  

Mathies Hartmann X  

Sabrina Kjær Hemmingsen Møller X  

Morten Algot Nielsen   X  

Niels Larsen   X 

Bestyrelsessuppleanter    

Christian Blom Nass  - 

Ansatte    

Louise Majgaard Baarup  X  

Rasmus Hjort  X  

Pernille Borup Jensen  X  

  

1. Bestyrelsens konstituering og opfølgning på generalforsamling 

- Jacob forbliver som næstformand.  

- Der er generelt enighed om, at generalforsamlingen forløb rigtig fint. Der var ikke de store 

emner/beslutninger på dagsordenen.  

 

2. Bordet rundt 

- Sabrina: Pakke til nye atleter med informationer og andet velkomstmateriale skal vi have kigget 

mere på. Louise bruger allerede Motivu og har faktisk også nogle brochurer til nye ungdommere til 

at ligge.  

- Sabrina: Alex Tesch kommer til at lave højdespringstræning om onsdagen. Hvordan går det med 

fladspring? Dette kunne Carlo måske være interesseret i også at træne. Karsten og Jacob tager en 

snak med ham ifm. seniortræneraftaler.   

- Louise: 31 ungdomsatleter tager til Vejen weekenden i uge 8. Derudover prøver Louise at få gang i 

Rising Star projektet, som er et projekt som parasport DK giver støtte til. DM-ungdom kommende 

weekend. Tilmelding til sommercamp åbnes op for næste uge. Der er udarbejdet et årshjul, som 

ligger på Facebook-gruppen. Det kunne være fint at få den op på hjemmesiden. 3. og 4. juni er der 

VDMU.  
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- Pernille: 1. til 4. maj er der Skole-OL, hvor der er åbnet op for dobbelt så mange klasser. Der er ros 

fra stævnekontoret, og pt. er det det sted i DK, der er flest skoleelever tilmeldt. 545 er tilmeldte til 

Eventyrløbet. Tilmelding til DHL-stafetten åbner den 1. marts, og der er allerede meget interesse 

fra virksomheder. Ifm. DHL-stafetten bliver der også en skolestafet, hvor DHL er blevet spurgt, om 

de vil være titelsponsor.  

- Morten: Har fået en invitation fra European Athletics for unge ledere i atletikklubber. Det sker 

igennem DAF og er nok mest relevant for Rasmus, Louise og Pernille.  

- Karsten: Har fået mange bilag tilbage fra 2022, hvilket er ret træls for ham at bogføre bagudrettet. 

Derudover har vi fået en henvendelse fra kommunen, der skal have informationer om aktiviteter og 

medlemmer.  

- Emil: Eventyrløbets styregruppe vil gerne vide, om atletik kan stille hjælpere til oprydning. Svaret 

hertil er, at det kan vi godt, men at det bliver på de samme vilkår som motionsafdelingens aftale 

med DHL-stafetten. DAF har også spurgt efter, om OA vil holde DM-inde i 2024. Det vil kontoret og 

bestyrelsen gerne.  

- Rasmus: der er lavet træningslejr til Norditalien med 21 deltagere. Der har været en del problemer 

med forhøjede priser, men med hjælp fra Carlo har de fundet et fornuftigt tilbud.   

 

3. Adgang til Conventus / mailopsætning  

- Emil har fået adgang til Conventus.  

- Der er stadig problemer med skiftet af formandsmail.  

 

4. Forespørgsel om nyt udstyr v. Jacob/Louise 

- Peter Rasmussen har udarbejdet en liste over redskaber til ungdomstræningen. Der er tale om ca. 

40.000 kr. Dette godkender bestyrelsen.  

 

5. Opdateret elitekoncept på hjemmesiden v. Jacob  

- Det opdaterede elitebudget er nu uploaded til hjemmesiden. Kravene til konceptet fastholdes.  

 

6. Nye seniortrænerkontrakter / Godtgørelse v. Jacob  

- Karsten og Jacob har kigget lidt på den model for seniortrænerkontrakter og godtgørelse. En 

beregningsmodel blev præsenteret til mødet, hvilket der var positiv stemning for at køre videre 

med. Hvad de forskellige faktorer skal være i modellen er endnu ikke besluttet. Karsten og Jacob 

regner med inden for nærmeste fremtid at tage møder med seniortrænere og få styr på 

seniortræneraftaler i løbet af første del af 2023.  

 

7. Turnering for atletikklubber i Region Syd 

- Morten og Emil har snakket sammen om en idé for en turnering for atletikken i Region Syd.  

- IAAF har en fond, der muligvis støtter projekter som dette her.  

- Sabrina spørger, hvor dette adskiller sig fra nålestævner. Morten mener ikke, at alle klubber er 

100% inkluderet i dette koncept. Emil vil med konceptet gerne koble Skole-OL bedre sammen med 

ungdomsstævner.   
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8. Planlægning af bestyrelsesmøder 2023-2024 

 

Dato Tid Mødetype Sted Madansvarlig 

21/3-23 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus  Sabrina 

18/4-23 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus  Emil 

16/5-23 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus Karsten 

14/6-23 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus Jacob 

17/8-23 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus Morten 

19/9-23 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus Mathies 

7/10-23 Kl. 16? Social møde Odense by -  

12/10-23 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus Niels 

14/11-23 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus Sabrina 

12/12-23 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus Emil 

16/1-24 Kl. 19 B-møde OGF’s klubhus Karsten 

5/2-24 Kl. 20 Formøde MS Teams  - 

7/2 Kl. 18.30 Generalforsamling OGF’s klubhus Jacob 

 

 

 


